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Transportudvalget har i brev af 2. marts 2022 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF). 

Spørgsmål nr. 304: 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange flere chauffører det vil 

kræve at transportere den samme mængde gods med varebiler, 

som det kræver at transportere godsmængden med én lastbil? 

Svar: 

Jeg tager spørgsmålet som udtryk for spørgerens bekymring over 

den brede mangel på lastbilchauffører i lyset af det forhold, at en 

lastbil kan medbringe større mængder gods end en varebil per 

chauffør. 

Jeg kan imidlertid forsikre om, at regeringen ikke har planer om at 

omlægge godserhvervet til ren varebilskørsel, og jeg har ikke som 

minister i sinde at vælge side i en kamp for eller imod varebiler. 

Det væsentlige i denne sammenhæng er at sikre ordentlige løn- og 

arbejdsvilkår i hele branchen og nok chauffører i lastbilsfaget. 

Med venlig hilsen 

Trine Bramsen 
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